



敬啟者：

三十周年校慶音樂劇

今年為三十周年校慶，本校籌辦了多項慶祝活動，其中感恩禮、開放日、校慶晚宴及校友足球比賽均已圓滿舉行。至於壓軸節目「校慶音樂劇」將於七月在本校禮堂舉行。劇目為大型經典百老匯英語音樂劇「Fiddler on the Roof 錦繡良緣」，此劇製作團隊主要成員為從事戲劇教育專業之校友，台前演員則為劇社同學；同時更邀請了老師及校友粉墨登場。節目教育性及娛樂性兼備，實在不容錯過。音樂劇向公眾開放，歡迎各位家長、同學及各界人士蒞臨觀賞。詳情如下：

日期及時間：2017年7月8日及9日 2:30p.m. - 5:00p.m. 及 7:30p.m. - 10:00p.m.

地點：本校禮堂

8/7/2017 星期六 9/7/2017 星期日 2:30pm 及 7:30pm	24/6/2017 或之前預早訂票可獲八折優惠，即是 \$60 (學生一般座位) \$120 (成人一般座位) \$180 (學生及成人頭等座位) 本校及非本校全日制學生同價， 家長、校友及公眾人士同價。
---	---

訂票方法：填妥以下回條，並於6月5日繳費予班主任。

註：音樂劇以英語演出，六歲或以下小童恕不招待。

此外，本校特別安排了三場音樂劇預演予中一至中五之同學。詳情如下：

日期及時間：2017年7月6日 9:45a.m. - 12:30p.m (中二、中五)

2017年7月7日 9:45a.m. - 12:30p.m (中一、中四、3A)

2017年7月7日 2:15p.m. - 5:00p.m (3B、3C、3D)

地點：本校禮堂 預演票價：免費

當天同學需於9:45a.m.在班房集合；由班主任點名後進入禮堂。

此致

各位家長

天主教郭得勝中學

韓思騁校長謹啟

2017年6月2日

回 條

(請於 6 月 5 日交回條及繳費予班主任。)

敬覆者：本人已知悉 貴校校慶音樂劇之事宜。

現訂購以下門票

購票數目：

日期	學生一般座位(\$60) 訂票數目	成人一般座位(\$120) 訂票數目	學生及成人頭等座位(\$180) 訂票數目
8/7 星期六 2:30pm			
8/7 星期六 7:30pm			
9/7 星期日 2:30pm			
9/7 星期日 7:30pm			

共付金額：HK\$ _____

敝子弟為音樂劇演員/工作人員。(可優先預訂)

註：如門票不敷，其他預訂則抽籤決定。

現暫未作決定，如有需要將稍後到校務處購買。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名： _____

班別： _____ 班號： _____

家長簽署： _____

2017 年 _____ 月 _____ 日



16/17-059e

Jun 5, 2017

Dear Parents / Guardians,

30th Anniversary Musical

A range of joyous events – Thanks-giving Service & Open Day, Banquet, Teacher-Alumni Football Match have been held to celebrate the School's 30th Anniversary. And the final event '30th Anniversary Musical' will provide a perfect finish for the entire celebration. The English Broadway musical '*Fiddler on the Roof*' will be staged at the School. This production is the collaborative effort of Drama Club, teachers and alumni who are now drama education experts. The Musical will be so spectacular that you would not want to miss it. The show is open to the public and the details are as follows:

Date: Jul 8 & 9 Time: 2:30pm – 5:00pm and 7:30pm – 10:00pm

Venue: KTSCSS School Hall

8/7/2017 Sat 9/7/2017 Sun 2:30pm & 7:30pm	20% Early-bird Discount before 24/6/2017 i.e. \$60 (Regular Student) \$120 (Regular Adult) \$180 (Premium Student / Premium Adult) *Premium Tickets – Best seats guaranteed!* Same price for KTS and non-KTS full-time students Same price for parents, alumni, public
---	--

Remark: Musical to be performed in English. Age 6 or below will not be catered.

Booking method: Fill in the form below and submit it to Form Teacher by Jun 5

In addition, **special pre-shows** will be arranged for S1 – S5 students, the details are as follows:

Date & Time : 6/7/2017 9:45a.m.–12:30p.m (S2, S5)
7/7/2017 9:45a.m.–12:30p.m (S1, S4, 3A)
7/7/2017 2:15p.m.–5:00p.m (3B, 3C, 3D)

Venue: KTS School Hall

Ticket price: **Free**

*Students will assemble at 9:45am in the classroom and enter the hall after taking roll call by Form-teachers.

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal

16/17-059e
Jun _____ 2017

Reply Slip

(To be returned to Form Teacher by Jun 5)

I have been informed of the **30th Anniversary Musical**.

I would like to purchase

Date	No. of Regular Student Tickets \$60	No. of Regular Adult Tickets \$120	No. of Premium Tickets (Student / Adult) \$180
8/7 Sat 2:30pm			
8/7 Sat 7:30pm			
9/7 Sun 2:30pm			
9/7 Sun 7:30pm			

Total: \$_____

My son/daughter is an actor / a helper. (Priority of ordering tickets).

Remark: Ticket orders will be catered by drawing lots if the total orders exceed the capacity of the hall.

I would not purchase any tickets now. I would purchase at the General Office later if I need.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's signature: _____